
Huidige en toekomstige aktiviteiteo van 
het Rüksstation voor de Zeevisserij

door P. HOVART, directeur
In onis vorig niumimer hebbem we 

in extenso de prakt.: sehe uiteenzet
ting gegeven dite Minister Davens 
bij id)s inhuldiging van het Rijks
station gegeven heefit.

De .pJiaartistriiiiimite en de laattijidig- 
heid van de inhuldigffing beletten 
onis twee belangrijke ui'teemzettim- 
gen in extenso te geven, nl. deze 
van voorzitter en dïrekteur-generaal 
Lievens, die de ganse geschiedenis 
van het ombstiaam tot nu weergaf en 
welke in diat opzicht een geschied
kundig dlokumemt vormt en de akti- 
viteiiten voor de toekomst van het 
Rijfcsstebiom zoals ze door die di- 
refctie gezien wondt in het, kader van1 
het belang van de visserij.

Hierna, volgtt die wiiteemzietting van 
die heer Hoivaït.

H U I D I G E  
E N 

T O E K O M S T I G E  
A K T I V I T E I T E N

Voor de oflficiële imhiuRdäiging van: 
het Rijfcsstation voor Zeevisserij 
werd overeengekomen, dlat de dlirek- 
teur zou handielen over de huidige 
ein toekomstige akitiviteitem van het 
Station. Deze taalk verplicht mij 
evenwel terug te gaan tot in 1962.

Hoen het Station Sin 1902 wend op- 
gerisaht en in 1963 —  een goede 
dertien jlaar geleden —  effektief 
met zijm werking Startte, toon op de 
T .W .O .Z. wordien vender gebouwd. 
Dit was voor het Station een enorm 
voordeel. Br moest niet van nul 
worden begonnen en het is zelfs nog 
zo, dlat de Kommissie die ruggegraat 
van de werkzaamheden i!s gebleven. 
De heer Lievens, direkteur-generaal 
en' voorzitter van de Kommissie 
schetste zo pas deze aktiviteiten, 
maar hdjj1 kon er niet bijzeggen dat 
hijzelf, bdj dit alles, de bezielende 
kracht liet uitgaam. Dit wilde ik 
wamidlaag vooraf even omldierlijnen.

Het is mijn bedoeling zeer sum
mier, emlkele hoafidi- of tóratóhltlij'nem 
vian het hiuidiig en toekomstig weten
schappelijk oruderaoek in de zeevis
serij naar varen te ibrengen. Ik 
zou dit willen doen op een drie- 
duibbel vlak, nl. op het biologisch 
vlato op het technisch vlak en op 
het technologisch vffiak.

(Die ündeKng ligt m.L trouwens 
duildielijk vervat in de opdracht die 
het Station in 11962 heeft meege
kregen.

Ik  zou in die eerste plaats willen 
stilstaian bij het biologisch zeevis- 
serijonderzoek.

Het biologisch zeevisserijonder- 
zoefe heeft als voornaamste doelstel
ling het verwerven em het verdiepen 
van de kennis iimzake het zg. zeepro- 
dtukitdepraoes, alsmede inzake die wis- 
selwerkimg tiussem de visstand en 
de visserij, en dit met het oog op 
een rationele en optimale uitbating 
af beheer van 'die stocks.

Betoeeir van de stocks is een rela- 
tief nieiuw begrip in die zeevisserij. 
Vroeger —  en dit leert ons de ge
schiedenis vam de zeevisserij ten

volle —  had het begrip reglemente
ring meer ingang.

Ein beschouwen we nu deze regle- 
mlerutering ten opzichte van het fe
nomeen overbevissing. In deze re
latie heeft zich de jongste jaren 
een fundamentele wijziging voorge
daan.

In de eerste plaats bleef vroeger 
de reglementering beperkt tot het 
nationale vlak. In de tweede plaats 
wias vroeger, wiat onder overbevis- 
sing we'rd. verstaan, d.w.z. een over- 
bevissing zowel biologisch omschre- 
ven, als technisch-ökonomisch vast
gesteld of sooiaal-ekonomisch on
dervonden, was —  zoals ik zei — 
walt onder avenbevtissimg werd be
grepen meestal een fawesitie van 
opinie of opvatting waarbij het 
zwaarste geiwicht werd gegeven aan 
de zienswijze vian gevestigde vis- 
serslut Het iwias in wezen meestal 
een zaalk van jaloersheid en/of 
vrees voor nieuwe visseïijmethoden. 
Het Was, om het moderner uit te 
drukken:, een zaak van drukkings
groepen.

Die toestand is m.i. grondig ver
anderd.

Momenteel liggen die meeste 
stocks immers budtan de nationale 
jurisdictie en zij worden döor ver
schillende laaiden (bevist. Er zijn 
internationale organisaties tot stand 
gekomen om internationale bescher
mingsmaatregelen uit te werken. 
En die maatregelen vereisen ele
menten die dloor uiteenlopende be
langengroepen moeten kunnen wor
den aanvaard. M en  mag voorop
stellen dat de elementen tot over
reding nergens anders liggen dan 
in het wetenschappelijk onderzoek. 
Geen beheersmaatregelen kunnen 
worden doorgedruikt wanneer zij 
niet gesteund1 zijim op wetenschap
pelijke argumenten.

Heit is op deze achtergrond dat 
het biologisch onderzoek op het 
Station moet wooden geplaatst. Dit 
betekent dat het betrekking heeft 
op die studie van de voornaamste 
vis- en schaâldierenpopulaties, van
af het stadium eieren en larven tot 
de korrumeïciële vangsten. Studies 
dius dite het basismateriaal leverem 
voor het beheer van de stocks.

Er is ten aanzien van de beheers
maatregelen idie momenteel in 
vangstbeperkingen zijm uitgemond 
heel wat te doen. Er is pro en com- 
tra. Er aiijn wellicht verbeteringen 
mogelijk em er zijn misschien geheel 
andere formules uit te denken. 
Maar geen enkele formule zal de 
wetemschappeiliüjke basis kunmem ont
beren en die basis zal m i. zelfs moe
ten wlardem verruimd.

Wanneer we het op het zuiver 
biologisch vlak houden, denk ik dat 
we voor de toekomst naar een „meer 
soorten” benadering toe moeten, 
omdlat het in de visserij zo is, dat 
verschillende vissoorten), verschil
lende stocks voorkomen en de inter- 
akities em interïelaties tussem dte 
vissoorten tot andere en vaak on
verwachte toonklueàes fcummen lei
den.

Deze nieuiwe benadering, de over- 
gang van eenvoudige tot meer kom
plexe biologische modellen, bestemd 
voor een visserijbeheer, brengt m.i.

een nieuwe richting voor het weten
schappelijk onderzoek. Deze aan
dacht voor konkreter en kompleter 
samenhangen zal echte hogere ken
nis vergen, want hoe komplexer de 
relaties, hoe groter em beter de we
tenschappelijke basis moet zijn.

O p  een meer algemeen vlak, los 
van zeer onmiddeüijke en konkre
te toepassingsmogelijkheden, maar 
niettemin' met het oog op een klaar
der of vollediger inzicht in het zee- 
prodiuktieproces zou ik voor het 
biologisch onderzoek durven denken 
aan een verruiming vam de kenmis 
van het hydrografisch model, de 
achtergrond waartegen al het ge
beuren in dte zee zicih afspeelt en 
aan- een beter inzicht in de in
teracties planikfton —  bodemfauna
—  vis.

Bij het biologisch onderzoek zou 
ik heel evem afzonderlijk de veïont- 
retoiginigsproblematiek van de zee 
en ide toenemende exploratie en 
exploitatie vam de niet-!evende rijk
dommen van de zee willen vermel
den.

Op  grond van het huidig onder
zoek kan worden gezegd dat alge
meen gezien, de prodiuktbiviteit van 
de zee en de kwaliteit van het pro
dukt geen nadelige invloed van. de 
verontreiniging hebban ondergaan, 
evenmin: hebben tot op hesem de 
exploratie en de exploitatie van de 
nieHevende rijkdommen tot grote 
nefaste gevolgen geleid.

Deze vaststellingen wijaen meteen 
echtïr de richting van het verder 
onderzoek, nl. de monitoring en de 
wetenschappelijke begeleiding. Mo
nitoring en begeleiding kunnen 
weliswaar de rust vanzelfsprekend
heden verstoren^ maar zij zfullen, 
de belangen van de zeevisserij we
tenschappelijk veilig stellen.

Ik  kom n u  tot het technisch zee- 
visserijonderzoek.

Breed omsdhreven heeft het tech
nisch anderzioek betrekking op hiet 
produktiemidldiefli, vistuig en vaar
tuig, maar het brengt meteen een 
van de voornaamste pijlers van. het : 
ganse bedrijf, de mens, de visser, 
met zijn zo moeilijk te evalueren, 
doch onbetwistbaar grote kenmis, op 
die voorgrond. Ik zeg dit omdat 
waarnemen en meten —  hoe fun
damenteel ook in wetenschappelijk 
onderzoek —  wellicht op het tech
nische vlak in de zeevisseri niet de 
enige bronnen van zekerheid zijn 
en misschien is hiler intuïtie —  zo 
eigen bij dte visser —  wel een hogere 
funktie van de geest.

De technische evolutie in de zee
visserij gaat snel en werkt diep in. 
Maar het is verbazend im welke 
korte tijd omze vissers leren met 
technische nieuwigheden om te 
gaan, er hum schepen mee uit te 
rusten en ze te gebruikem om hum 
rendement op te drijven.

Bij deze technische stroomver
snelling gaat op het Sitatibm het on
derzoek im de eerste plaats uit naar 
het visituig en de visserijtechmiek. 
Hierbij wordt beoogd nieuwe en be
staande nettem en technieken 
respektierenj'k te omtiwerpem em1 te 
verbeteren uit het oogpumt bescher
ming van de stocks, vangmatigheid, 
efficiënte behandeling em kosten.

Anderzijds wordt ook gepoogd door 
eem kombinatie mettem-optaiging^ap- 
paratuur, tot een inzicht te komen 
in ds vanlgsteflficiëntie van het vis
tuig. Bij dit omidleïzoek worden al- 
dius zowel kwantitatief als kwalitar 
tief benaderbare vragen beanitwiaord.

In de tweede plaats staat de stu
die vtan de netmaterialem op het 
programma waarbij op grond van 
genormaliseerde testprocedures, het 
inzicht in de karakteristieken em de 
eigenschappen vam de garens en het 
netwerk wordtt verbeterd. W ie weet 
wat het materiaal is gaan toosten, 
kan meteen de praktische waarde 
van dit onderzoek omischrSjven.

Tenslotte is er het vaartuig, 
Waarbij het oorspronkelijk objefct 
vam konceptite, toanstruktie, voortstu
wing, stabiliteit en veiligheid, gelei
delijk werd verlegd naar die om
bouw en dte dekinideling en -inrich
ting, een: en ander met het oog op 
het rationeel behandelen' van het 
vistuig en de vangst.

Als we inzake technisch onderzoek 
ook even aan toekomstige opdrach
ten denken, dan zou i'k die onder 
een: drietal pumtem willem brengen.

Vooreerst moet dte bescherming 
van de stocks ook uit technisch 
oogpunt worden bemaderid, hetgeen 
veronderstelt dat warfdt uitgeziem 
naat selefctiever vistuig em selektiê  
vere uitrustütng.

Im de tweede plaats demk ik aam 
„gerichte visserijism”, àwjü. visse
rijen waarbij het opzioeken  ̂ achter
volgen. em vangem van de vis ge
schiedt op basis vam mieer objek- 
tieve gegevens.

Deze richting vergt niet alleen 
eem verdere ontwikkeling vtan de 
detektie- em idemtififcatieapparatuur 
en het vastieggem em verfïjmem vam 
die gedtagingsparameteïs van de 
vis t.a.v. de visserijtechmiek en 
-taktiek, maar vereint ook opties1 
hioe dte inifönmatie em die opleiding 
moetemi komen te liggem.

Uiteimdeijk is er eem onderzoe- 
kinigsobjekt dat door het reoemite 
tijdsgebeuren plot® scherp werd op- 
gedlrongen. Vooruitgang toont door
gaans onvolmaaktheden en werpt 
een licht op wanverhoudingen.

D e  aktuele ekonomische toestand 
van het bedrijf vereist m.l. het zoe
ken naar kosten- em arbeidsbespa
rende technieken, em dian kunnen 
o.m. warden overwogen : passieve 
visserijen, beperking van1 vermogen 
em/of rationeel aamwemsem vam het 
veïmogen en dte polyvalemtie van 
de schepen t.a.v. de visserijtechmie- 
ken.

K om  ik djam tot slot aan het 
technologisch onderzoek, m .a .w . het 
onderzoek op het vlak van  de k w a 
liteit en  de valorisatie.

De uitgangspunten van het onder
zoek op het vtek vam de kwaliteit en 
de valorisatie aijm terug te vindemi 
im eem aanital desiderata em impera
tieven vam het handelsverkeer im vis 
en visserijprodiuktem em die zijm :

(Vervolg Mz. 4)



NEDERLANDSE VISAFSLAG, 
SLACHTOFFER VAN DE KWOTERINGSREGELING

de toenemende eisen van de konsu- 
ment t.ia.v. de kwaliteit, het geva- 
rieecide aanbod van levensmidldelen 
waarin de vfaserijproduikten door 
hun kwaliteit hun plaats moeten 
behouden en zelfs verhogen en de 
bewijizigidie eisen vanwege de kon- 
siutnent t.a.v. de presentatievormen.

Het is op grond, van deze uit
gangspunten dlait het onderzoek in 
de eerste plaats' wowdit georiënteerd 
op de ttàditüoiniele behandelingspro- 
cessen vian vis en visserijprodnitoten, 
alsmede op de kwaliteitsb eïm vLoe- 
dende faktoren miet het oog op de 
kwaliteitsverbeterende technieken iin 
de prodiuktdte- en disitribuitiegichakels.

Verder sitaan op het programma 
het uibwerken en het toepassen van 
objektieve kwialiteitsibepailingsme- 
thoden op verse, diepbeVroren en 
verwerkte vist, m.a.w. Ihet viastlegigen 
van het bederfpatroon van de vis 
en bet omschrijven van objektieve j 
kwaliteitsnormen.

Tenslotte zijn er de studies van 
de industriële kooserveertechniekem 
die bijdragen tot de valorisatie van 
vis en die inefficiënte verwerkings
methoden, niet alleen uit een ekono- 
misdh oogpunt, maar ook uit het 
prod/ukit-eigen-karakter willen onder
vangen.

De evolutie in de distributie- en 
verwierkingissektor is zo dat het ook 
mogelijk is de -toekomstige taken af 
te bakenen.

Twee ontwikkelinig-stendenizen zijn 
determinerend, nà de ontwikkeling 
van de wierelidlhandel etn: de mo- 
gelijke uitputting van. de traditio
nele visgiranden waardoor de aan
voer van bepaalde vissoorten wel
licht niiet meer voldoende zal zijn 
om de behoeften te voldoen. Deze 
tenidenzen zullen minder bekende of 
zelfs viaCledig onbekende soorten of 
variëteiten vis, schâal- en weekdie
ren ter bescihikking stellen van de 
verwedkendte ’industrie en uiteindte- 
lijk de distriibuitiesefctor en de kon- 
sument be'reiken. Voor deze Produk
ten zullen de valorisatie- en de kwa
liteitsnormen moeten worden vast
gelegd, m.a.w. de twee belangrijke 
aspekten vian het anlderzoek naar 
nieuwe vissoorten zullen zijn de 
technologische verwerkinigsmogelijk- 
heden en de konsuimentenacceptabi- 
liteit.

De biologische kwaliteitsbepaling, 
d.!W.z. de kwaliteit zoals die wordJt 
bepaald' door parameters zoals vis- 
gïond, seizoen, geslachtsrijpheid en 
voeding. is een ander projekt dat 
in de toekomist moet toelaten beter 
de verbruiks- en verwerkingsmo- 
gelijkheden van de vis te omschrij- 
ven.

De veïfijning van de chemische, 
microbiologische en fyisische me- 
tlhioidën zal hierbij ongetwijfeld op 
de voorgrond komen te staan.

Tenslotte is er een projekt dat 
door een opstelling tegen onze zg. 
verspiUingsmlaa.tscha.ppij wordt op- 
gedirongen. Ik bedoel dat meer kan 
worden uitgezien om ve!rliezen bij 
de be- en veirwerkimg van vis te on
dervangen. Wanneer we uit oriën
terende proefnemingen weten dat 
van graten vian wijting 83 %  zuiver 
visvlëe® kan worden gerecupereerd, 
van graten kabeljauw 64 %  en van 
graten vian sohol 41, % , dan is het 
duidelijk dlat aanzienlijke hoeveel
heden visïesten van fileerafval kun
nen worden teruggewonnen. Het zal 
er op aan komen de meest efficiën
te technieken daartoe te vinden en 
de aanwending van deze afval tot 
eten renderende prodiuktie van bv. 
fish-sticks, vislkroketten, vispasteien 
enz. mogelijk te maken.

(Vervolg van blz. 3)

Van uit een bepaalde hoek ge
zien mogen we inderdaad zeggen 
dat de Nederlandse visafslag 
slachtoffer is of gaat worden van 
dte kwoteringre geling. In Neder
land bestaat de verplichte veiling 
in de afslagen niet, zodat men ook 
buiten de afslag kan gaan verko
pen. Dit is dan ook wat nu ge
beurt wanneer men de kwota te 
boven gaat. De geveilde hoeveelhe
den in de afslagen worden doorge
geven aan het Ministerie van 
Landbouw en Visserij, die dan een 
aanivoemsitOD uitgeviaardigt m n  zodira 
de kwota behaald zijn. Van dit 
ogenblik af moeten diegenen die 
nog beschermde vis aanvoeren de
ze wel buiten de veilingen verko
pen. Hierdoor gaat natuurlijk een 
bron van inkomsten voor de vei
lingen evenals voor het Produkt- 
schap verloren, die een bepaald be
drag per kg aangevoerde vis toe
gewezen krijgen. Men wacht zelfs 
de aanvoerstop niet af om buiten 
de veilingen te gaan verkopen. 
Vroeger had men praktisch geen 
redenen om de afslagen te mijden. 
Deze redenen bestaan nu wel en 
het is duidelijk dat de veilingen 
minder inkomsten mak en Volgens 
de heer Gouda zou een 6.000 Ton 
tong en 15.000 Ton schol buiten de 
afslagen verhandeld worden. Aan 
een gemiddelde prijs van 150 fr 
voor de tong en 20 fr voor de schol, 
is dit nog altijd 1,2 miljard B. fr 
waarop dan geen kotdsaties kun
nen geheven worden, noch voor de 
afslagen, noch voor het Produkt- 
schap, noch voor de inkomstenbe
lastingen.

Ze beinvloeden ook de prijs in 
de officiel« visafslag.

Het is verbazend hoe rap zich 
zo een illegale handel organiseert 
en stabiliseert. De hoeveelheden 
door Drs Gouda aangehaald, zijn 
toch nog altijd 21 miljoen kg of 
liefst 42U duizend van onze bennen 
van 50 kg ! Dat gaat zeker nilet 
meer met een kruiwagen en met 
eien paar mensen of een paar 
winkels. Het is anders duidelijk 
dat één en ander ook de prijs moet 
drukken van het produkt. Zo dit 
niet meer officieel mag verkocht 
worden, profiteert zeker de illegale 
handel door een kleiner prijs aan 
te bieden en komt hier noodzake
lijk een terugslag op de prijs in de 
afslagen. M en kan ze inderdaad 
voor zoveel krijgen in de zoge
naamde illegale handel. M en is dus 
zeker niet bereid om meer te ge
ven in de verplichte veiling.

Zou dit trouwens ook de reden 
niet zijn van de eerder, relatief 
gezien, lage tongprijzen die men 
nu ook in de Belgische afslagen 
krijgt ? Normaal had ieder zinnig 
mens verwacht, met het overschrij
den der kwota en het uitvaardigen 
van een aanvoerstop uit de tradi
tionele vanggronden, dat de prijs 
van de tong gevoelig zou gestegen 
zijn. W e  moeten eerder in de laat
ste paar maanden in de Belgische 
afslagen het tegendeel vaststellen.

Het is inderdaad zo, als de invoer
ders uit Nederland, tong op onze 
afslagen aanbieden tegen 180 fr. het 
kg, dat men dan niet geneigd is 
om meer te bieden in de eigen 
markt. Zo wordt zelfs de Belgische 
nadat het slachtoffer van dteille- 
gale tongenhandel in Nederland.

V E ILPLIC H T  IN  N E D E R L A N D  ?

Eén en ander zou dus een oplos
sing krijgen als mem in Nederland 
tot een veilplicht zou overgaan. 
Dit kan echter sletóhts als de Euro
pese Commissie te Brussel dit be
slist. De Nederlandse Minister van 
Landbouw en Visserij heeft nu dit 
punt opnieuw aanhangig gemaakt 
te Brussel en daar zal men nu op
19 oktober een beslissing nemen. 
Men zegt wel dat de ganse betrok
ken Sektor in Nederland hierom 
vraagt, maar dat is wel met een 
korreltje zouit te nemen. Maar één 
ding staat vast : als deze er komt, 
dan zal men ziöh wel aan de kwo- 
teringsre geling moeten houden, 
want dan kan geen vis meer bui
ten de konitrool verkocht worden. 
Dat zal voor de Nederlandse rege
ring toch wel weer aanleiding ge
ven tot bijkomende zorgen, want 
dan zullen die vissersvaartuigen 
die zich nu nog stal houden kun
nen, met de illegale visverhande- 
ling ook hun nood komen klagen. 
M en heeft reeds berekend dat 
door de kwotaregeling, de totale 
Nederlandse vloot een verlies zal 
lijden van zowat 1,5 miljard zodat 
de vloot zeker voor dit verlies een

kompensatie zal eisen. In het 
Ponds voor hulp aan de visserij is 
er echte, nog niet eens een half mil
jard aanwezig, zodat dit totaal on
voldoende is voor een kompensatSe 
van het verlies. M en zegt wel in 
Nederland, dat dte kwota te streng 
zijn en dat men inderdaad in 
1976 heel wat meer tong en schol 
heeft gevangen dan in de vorige 
jaren, niettegenstaande de biolo
gen op een aftakeling van de be
staande stocks wezen. M en zou 
dus het tekort in heit Visserij fonds 
kunnen opvangen door een verho
ging vian die cijfers van de kwote- 
ring. Maar dan straft men alleen 
de e arlijke redters. Men voelt hier 
duidelijk dat Nederland een natio
nale oplossing wil geven aan een 
internationaal probleem en de gan
se kwotaregeling van uit de natio
nale hoek btekijkt. Volgens Drs 
Gouda had men eenvoudig om het 
jaar de geoorloofde vangsiten aan 
schol en tonig meit zowat 10 pet 
moeten verminderen en aan een 
harde sanering de hand houden, 
dat wil zeggen de zwaksten in deze 
regeling zouden afgevallen Zijn, 
zoiets als eten vrije en natuurlijke 
sanering die niet al te bruusk zou 
aankomen.

IJSLANDSE AANMOEDIGING VOOR 

HET VISSEN OP ANDERE SOORTEN 

DAN KABELJAUW
Zoals we in een vroegere uitga

ve reeds meedeelden, zit IJsland 
met het probleem van ce overbe- 
vissing op kabeljauiw. Zelfs moest 
mein alle buitenlanders uit de 
plaatselijke IJslandse wateren we
ren, dan nog zou de plaatselijke 
kabeljauwvloot niet op volle toeren 
op deze rvissoort kunnen ingezet 
wonden. Daarom trachlt men een 
gedeelte van de kleinere schepen 
die ingericht kunnen worden voor 
anüeïe visserijen, te bewegen 
van de vangst op kabeljauw af te 
zien. Vroeger werd door de kust- 
schepen in de winter overgescha
keld op de vangst van de zoge
naamde «oapelin» dienstig voor het 
vervaardigen van olie en vismeel. 
Thans werd op voorlichting van de 
regering, ook een zomerkampagne 
op de «capeliin» gestart die ren
derend schijnt geweest te zijn. in
derdaad werd tot op dit ogenblik 
reeds 70 miljoen zomercapelin 
door diverse schepen aan wal ge
bracht. Het is de huidige politiek 
vlam de regering de vaartuigen er 
toe te brengen op soorten te la
ten vissen, die nog geen bescher
ming nodig hebben. Rond de Oost
kust hebben opzoekingsschepen nu 
grote scholen blauwe wijting ont
dekt. Jammer genoeg is echter een 
kommercialisatie van dit soort nog 
niet mogelijk omdat m en hiervoor 
nog geen techniek op punt heeft 
kunnen zetten, niettegenstaande 
men in de Verenigde Staten wel in
teresse betoont voor dte blauwe 
wijting.

Ondertussen blijft IJsland met 
het probleem de kabeljauwvangst 
te beperken, maar dan een gedeel

te van de vloot te moeten binnen
houden. Aan demersale vis werd 
ondertussen door de iJslanders te
gen einid juli praktisch dezelfde 
hoeveelheid binnengebracht dan in 
1975, namelijk zowat 180.000 Ton. 
Het aandeel van de grote schepen 
hierin, is 10.000 Ton tegenover
107.000 Ton hett vorig jaar. Men 
heteft dus het aandeel van de klei
nere vaartuigen kunnen verminde
ren door ondermeer een zomer
kampagne op de «oapelin», maar 
er werid hierdoor nilet minder ka
beljauw aangebracht omdat de gro
te schepen zowat 113.000 Ton meer 
binnenbrachten. Gelukkig zijn de 
bevindingen van dte experten, wat 
het kabeljauwbroeidsel betreft, zeer 
gunstig, zodat men een goede jaar- 
lichting verwacht van volwassen 
kabeljauw voor de jaren 1980-62.

DE ENGELSE POLITIE 
WAARSCHUWT 

DE VISSERS 
VOOR DIEVEN

De politie in Dorset heeft een 
waarsohuiwing gericht tot de vis
sers en ieders dat een bende dieven 
op gang zijn aan de Zuidkust van 
Engeland.

D e  diteven zijn vooral uit op 
navigatie-instrumenten en appara
tuur en netten. Verscheidene ge
vallen van inbraak met diefstal 
werden reeds gemeld.


